
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 31/2023

Aika: 21.11.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 149
kello 12:00 02150 Espoo

Läsnä: Vilma Martti (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Aino Tornivaara (S. 7.3.) Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen (S. 7.3.) Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto

Poissa: Maiju Koponen Aino Ylänne
Aino Juvakka Sofia Ahola

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Martti avasi kokouksen ajassa 12:03.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Hyväksytään esityslista kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Kontio kertoi Nakertaja lehdestä joka saatiin Oulun yliopiston

ympäristörakentajakillalta.
5.2. Pasanen ilmoitti, että PT:n jäsenmäärä puolittui.
5.3. Martti ilmoitti, että PT:n IE ei halua järjestää wanhojen wappusitsejä.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Raati on saanut neljä palautetta nettisivujen kautta siitä, että kiltahuoneelta on
kahvi loppu.
Raati välittää palautteet kiltahuonevastaaville.
Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Pasanen kertoi, että oli hauska viikonloppu. Erityisesti
teekkariperinnejuhlassa ja sillisaamiaisella. Ei kuulu paljoa muuta.
Peltola, kandia edistää ja etenee.
Kontio kertoi, että kannettavan hiiri ei toimi. Uskoo, että saa hiiren toimimaan.
Luhtamäki kertoi, että oli Turussa viikonloppuna ja oli museo ja kissa.
Koivisto kertoi, että oli samanlainen viikonloppu kuin Luhtamäellä.
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Martti kertoi, että viime viikolla oli paluu IE:ksi hetki kun oli polin approt ja
elonkorjuu. Nyt hieman kiire.
Tornivaara välitti Juvakan terveiset. Kipeänä ensilumien jälkeen.
Tornivaara välitti Aholan terveiset. Kipeänä kotona. Kuuluu ihan hyvää, mutta
stressiä.
Karvonen kertoi, että oli porukoilla viikonloppuna. Ramboll-aamupala oli hyvä.
Tornivaara kertoi, että tänään oli kiva excursio. Paljon fukseja, jotka olivat
innostuneita.

7.2. Kähmyt
Martti kertoi, että kähmyt ovat alkaneet.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. TPV

Pasanen kertoi, että Polin appro sekä teekkariperinnejuhla olivat
hauskoja. Martti kertoi, että Elonkorjuussa oli hauskaa.
Pasanen antoi erityismaininnan Teekkariperinnejuhlan silliksen
ruokatarjoiluille.

7.4. Raadin vaihto
Raadin vaihdon suunnittelua käytiin läpi.

8. YHTEISET
8.1. Raadin 2024 koulutus

Tornivaara kertoi, että raadin koulutus on 9.12. Tätä varten on jokaisena
vuonna käytetyt diat. Kontio päivittää rahankäytön diat.
Tornivaara katsoo historiadiat läpi.
Aloitetaan koulutus klo 13 sovittuna päivänä. Martti selvittää arkiston
saatavuuden.

8.2. Toimarikyselyn tulokset
Martti esitteli toimarikyselyn tuloksia. Exotikvastaavia on tullut palautetta siitä,
että keikat kysellään suoraan exotik ryhmässä eikä exotik vastaavilta.
Martti mainitsi, että voisi parantaa työnjakoa toimihenkilöille.
Raati kiittää palautteesta.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. Eng lautapeli ilta

Tornivaara välitti Juvakan terveiset. Juvakka kertoi, että torstaina järjestävät
ENG maisterikapteenien kanssa lautapeli-illan.

9.2. KvKPP
Tornivaara välitti Juvakan terveiset. Juvakka kertoi, että vähän viimetippaan
jäänyt toteutus, mutta viimein kaikki saatu hoidettua ja ilmo aukeaa
huomenna. Kiva reissu tulossa. Kisällit ovat ottaneet hyvin koppia myös.

Siirrytään kohtaan 7.1.

10. IE-Perhe
10.1. Ei esille tulleita asioita.
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11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. OPINTOTOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat (Liite 2) laskut ja kulukorvaukset.
15.2. Käteisvarat

Kontio kertoi käteiskassan tilanteen.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Karvonen kysyi, että kuka auttaa tapahtumailmoituksen tekemisessä.

Pasanen lupasi auttaa.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Tornivaara mainitsi, että tulevien kokouksien ajankohtaa tulee miettiä

Arkkitehtikillan vuosijuhlan takia, joka on kahden viikon päästä.
Pidetään kokous kahden viikon päästä 5.12. klo 9:15.
Seuraava kokous on viikon päästä tiistaina vakiokokousaikaan klo 12:00.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Martti päätti kokouksen ajassa 13:46.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri
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Laskut hyväksytty kokouksessa 21.11.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Aino Juvakka Vujulahja: Athene 10,00

Katariina Kokkonen Kauramaitoa ja kahvia kiltikselle 54,79

Aino Tornivaara Vaalikokouksen tarjoilut 78,65

Tommi Karvonen Haalarigaalan skumppalasit 83,28

Kerkko Koskela Fuksiryhmän toiminta 10,00

Wilma Hoskonen Kaukkarikuluja 1 647,15

Matti Viitanen Sulkkisturnaus 114,80

Matti Viitanen Sulkkisturnaus 14,00

Maanmittarikilta Smögwarts + pesis 255,00

Rasmus Kontio Käteistalletus -3895,00

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


